

5794-

on 2

Женінський Володимир Ілліч
кравець Тумшівського
району Запорізької області
місто Тумшівське
Тумшівського району
Запорізької області.

5794

опис № 2

справ постійного зберігання
за 1946-1958 р.р. - 1960 р.р.

рхівний відділ Гуляйпільської
районної державної адміністрації

ЗАТВЕРДЖУЮ
Заступник голови Гуляйпіль-
ської райдержадміністрації

П.П.Наumenko

2000 року

Опис № 21

чорно-білих негативів
за 1946, 1954-1957 роки

статті з історії заводу "Сільгоспмашин",
місто Гуляйполе Запорізької області,
опубліковані в пресі

Краєзнавець В.І.Жилінський, місто Гуляйполе
Запорізької області

Од.Збер.: Од.О ліку: Заголовок одиниці обліку: дата : Приміт

1	2	3	4	5
1	1	"Роль первинних парторганізацій на виробництві"/газета "Сталінським шляхом"/	10 лютого 1946 року	
	2	В.Сидоренко. "Демо продукції скільки це необхідно"/газета "Сталінським шляхом"/	17 лютого 1946 року	
	3	С.Дроздов "Змінювати можуть Вітчизни"/газета "Сталінським шляхом"/	24 березня 1946 року	
	4	С.Дроздов. "Наш вклад в п'ятирічку"/газета "Сталінським шляхом"/	25 березня 1946 року	
2	1	"Ще тісніше згуртуємось"/газета "Сталінським шляхом"/	1 січня 1954 року	
	2	Т.Москівець. "Зосов"язання виконали успішно"/газета "Сталінським шляхом"/	7 січня 1954 року	
	3	"На стенді районної постійної діючої"/газета "Сталінським шляхом"/	14 січня 1954 року	
	4	"Підсумки районної постійної діючої"/газета "Сталінським шляхом"/	8 березня 1954 року	
	5	"Зустріч поетів Сосюри і Горького"/газета "Сталінським шляхом"/	10 вересня 1954 року	
	6	Д.Якуб. "Громадський огляд продукції"/газета "Сталінським шляхом"/	26 вересня 1954 року	

1 :	2 :	3	:	4	:	5
3	1	Л.Куценко "Літературний вечір, присвячений пам'яті М.О.Островського" /газета "Сталінським шляхом"/		1 вересня 1954 року		
	2	Т.Москівець. "Переджовтневі зобов'язання виконуються успішно" /газета "Сталінським шляхом"/		1 жовтня 1954 року		
	3	Ф.Куц. "Заняття пройшли організовано" /газета "Сталінським шляхом"/		3 жовтня 1954 року		
	4	В.Мартиненко. "Дінні раціоналізаторські пропозиції" /газета "Сталінським шляхом"/		6 жовтня 1954 року		
	5	В.Мартиненко. "Річні виробничі завдання" /газета "Сталінським шляхом"/		6 жовтня 1954 року		
	6	Л.Куценко. "Заолужена повага" /газета "Сталінським шляхом"/		22 жовтня 1954 року		
	7	Л.Куценко. "Неухильно збільшувати випуск продукції" /газета "Сталінським шляхом"/		31 жовтня 1954 року		
	8	В.Горохов. "Новий вид продукції" /газета "Сталінським шляхом"/		8 листопада 1954 року		
4	1	В.Мартиненко. "Наші зобов'язання" /газета "Сталінським шляхом"/		19 листопада 1954 року		
	2	"Громадський огляд стінних газет" /газета "Сталінським шляхом"/		3 грудня 1954 року		
	3	"Стінна газета "Голос рабочего" відзначена" /газета "Сталінським шляхом"/		15 грудня 1954 року		
	4	М.Самойлов. "Вдосконалювати виробництво продукції" /газета "Сталінським шляхом"/		15 грудня 1954 року		
	5	М.Журавльов, Л.Куценко. "Доблесть" /газета "Сталінським шляхом"/		24 грудня 1954 року		
	6	В.Мартиненко. "Наші зобов'язання в честь нового 1955 року" /газета "Сталінським шляхом"/		29 грудня 1954 року		
	7	В.Мартиненко. "Як я складаю конспект" /газета "Сталінським шляхом"/		28 листопада 1954 року		
5	1	Т.Москівець. "Допомагаємо відсталим піднятися до рівня передовиків" /газета "Сталінським шляхом"/		13 жовтня 1954 року		
	2	Г.Шамрай "Зобов'язання виконали" /газета "Сталінським шляхом"/		1 січня 1954 року		
	3	І.Білай. "Концерт самодіяльних гуртів промартілі "Червоний металіст" /газета "Сталінським шляхом"/		30 червня 1955 року		
	4	Т.Москівець. "Заборонити атомну зброю" /газета "Сталінським шляхом"/		3 квітня 1955 року		

1	2	3	4	5
5	М.Журавльов."225 проценів змінного завдання"/газета "Сталінським шляхом"/	6квітня 1955року		
6	1 Л.Куценко"Молодь несе передтравневу трудову вахту"/газета"Сталінським шляхом"/	15квітня 1955року		
	2 Фото .Клуб промартілі"Червоний металіст"/газета"Сталінським шляхом"/	4травня 1955року		
	3 В.Мартиненко."За що ми поважаємо свою отінгазету"/газета"Сталінським шляхом"/	4травня 1955року		
	4 М.Качан."Раціоналізатори нашого заводу"/газета"Сталінським шляхом"/	1червня 1955року		
	5 Л.Домашенко."На оціні клубу промартілі"Червоний металіст"./газета"Сталінським шляхом"/	24червня 1955року		
	6 О.Файрушин."Лекція на природничо-наукову тему/газета"Сталінським шляхом"/	29червня 1955року		
7	1 "Цінність газети-вії дієвості"/газета "До комунізму"/	27листопада 1955року		
	2 В.Троян."Навчання тісно пов"язуємо"/газета"До комунізму"/	14жовтня 1955року		
	3 В.Дуценко."Токар Володимир Забільський"/газета "До комунізму"/	25вересня 1955року		
	4 Т.Москівець."Посилуємо агітаційно-масову роботу"/газета"До комунізму"/	21вересня 1955року		
	5 К.Файрушина."Токар Володимир Середа"/газета"До комунізму"/	16вересня 1955року		
	6. В.Дуценко."Токар Олександр Білаш"/газета"До комунізму"/	19серпня 1955року		
8	1 К.Гуревич."Як працює наша жіноча рада"/газета "До комунізму"/	17серпня 1955року		
	2 В.Мартиненко."Єдинодушне схвалення зовнішньої політики Радянського уряду"/газета"До комунізму"/	12серпня 1955року		
	3 І.Скормний."Боротись за максимальне підвищення продуктивності праці"/газета "До комунізму"/	27 вересня 1955року		
	4 Т.Москівець."Комуністи і комсомольці в авангарді боротьби"/газета"До комунізму"/	27вересня 1955року		
	5. К.Файрушина."Слюсар-новатор Анатолій Чучко"/газета"До комунізму"/	11грудня 1955року		
	6 М.Мусір."Ливарний цех почав працювати по-новому"/газета"До комунізму"/	25грудня 1955року		
9	1 М.Мусір."Комсомольці взяли вищі зобов'язання"/газета "До комунізму"/	23грудня 1955року		
	2 Л.Домашенко."Великий концерт"/газета "До комунізму"/	21грудня 1955року		
	3 В.Троян."Виконали річний план"/газета"До комунізму"/	18грудня 1955року		

1 :		2 :	3	:	4	:	5
	4	Фото. Токар О. Шингур /газета "До комунізму"/	4 грудня 1955 року				
	5	М. Соломкіна. "Піклуватися про людину" /газета "До комунізму"/	4 грудня 1955 року				
	6	В. Троян. "Переджовтневі зобов'язання виконади достроково" /газета "До комунізму"/	2 листопада 1955 року				
	7	"Творча думка" /газета "До комунізму"/	23 вересня 1955 року				
10	1	Д. Зорін "Концерт працівників промартілі на сільськогосподарській сцені" /газета "До комунізму"/	9 вересня 1955 року				
	2	І. Білий. "Відпочинок працівників промартілі" /газета "До комунізму"/	14 серпня 1955 року				
	3	М. Шамрай "Зори жінок-трудівниць" /газета "До комунізму"/	14 серпня 1955 року				
	4	М. Вагіс. "Концерт шефів" /газета "До комунізму"/	29 липня 1955 року				
	5	Т. Москівець. "Вивчаємо рішення пленуму" /газета "До комунізму"/	20 липня 1955 року				
	6	В. Дущенко "Пущено сильний дизельний двигун" /газета "До комунізму"/	10 липня 1955 року				
11	1	"Завод сільськогосподарського обладнання" /газета "До комунізму"/	24 лютого 1956 року				
	2	В. Троян "Вдохновляючі перспективи" /газета "До комунізму"/	20 січня 1956 року				
	3	В. Зінченко. Стану кваліфікованим токарем" /газета "До комунізму"/	1 січня 1956 року				
	4	М. Качан "Ширше дорогу раціоналізаторам і винахідникам. Підтримуємо творчу думку робітників" /газета "До комунізму"/	14 грудня 1956 року				
	5	Б. Щерба. "Юнаки і дівчата стають на Всесоюзну трудову вахту" /газета "До комунізму"/	12 грудня 1956 року				
	6	І. Онищенко "Що забезпечує мені успіх в роботі" /газета "До комунізму"/	19 жовтня 1956 року				
	7	"За дієвість виступів стінгазети" /газета "До комунізму"/	5 вересня 1956 року				
	8	Ф. Кучеренко "Літній відпочинок трудящих" /газета "До комунізму"/	20 липня 1956 року				
	9	Т. Москівець "Боремось за технічний прогрес свого виробництва" /газета "До комунізму"/	13 січня 1956 року				
12	1	Т. Москівець "Сердечне спасиби, рідні" газета "Сталінським шляхом"/	17 вересня 1956 року				
	2	Ш. Файрушин "Вечір для робітників" /газета "Сталінським шляхом"/	25 вересня 1956 року				
	3	О. Купенко "Дві норми за зміну" /газета "Сталінським шляхом"/	15 квітня 1956 року				

	2	3	4	5
	4	А. Коростильов "На благо людям" / газета "Сталінським шляхом" /	1 травня 1956 року	
	5	Т. Москівець "Для мирного судівництва" / газета "Сталінським шляхом" /	18 травня 1956 року	
	6	М. Мусір "Формувальник Дмитро Бондаренко" / Газета "Сталінським шляхом" /	8 червня 1956 року	
13	1	В. Остапенко "Ділом відповідаємо на підкукування партії і уряду" / газета "Сталінським шляхом" /	20 липня 1956 року	
	2	В. Гайда "Ура" "Оздоровлення робітників заводу" / газете "Сталінським шляхом" /	29 липня 1956 року	
	3	М. Мусір "Комсомольсько-молодіжний вечір" / газета "До комунізму" /	26 вересня 1956 року	
	4	В. Троян "Замовлення виконуються успішно" / газета "Сталінським шляхом" /	30 вересня 1956 року	
	5	Ю. Бугаєвський "Гідно зустрічаємо свято" / газета "Дзвінським шляхом" /	17 жовтня 1956 року	
	6	С. Перераторонін "Виступ агіткульбригади клубу" / газета "Сталінським шляхом" /	21 жовтня 1956 року	
14	1	"Покарати агресорів за злодіяння" / газета "Сталінським шляхом" /	21 листопада 1956 року	
	2	О. Куценко "Трудові успіхи робітників заводу" / газета "Сталінським шляхом" /	1 грудня 1956 року	
	3	Т. Каленбер "Стану кваліфікованим токарем" / газета "До комунізму" /	1 січня 1957 року	
	4	"Вона виправдовує довіру борців" / газета "До комунізму" /	30 січня 1957 року	
	5	М. Загрібаєв "Наше зобов'язання" / газета "До комунізму" /	10 лютого 1957 року	
	6	О. Файрушин "Радісні підсумки" / газета "До комунізму" /	10 березня 1957 року	
15	1	М. Загрібаєв "Передовики змагання" / газета "До комунізму" /	24 березня 1957 року	
	2	Д. Литко "Великий крок для дальшого прогресу" / газета "До комунізму" /	7 квітня 1957 року	
	3	І. Скорий "Робітники вносять ділові пропозиції" / газета "До комунізму" /	10 квітня 1957 року	
	4	М. Загрібаєв "Одноставне схвалення" / газета "До комунізму" /	12 квітня 1957 року	
	5	"Вони йдуть попереду" / газета "До комунізму" /	12 квітня 1957 року	
	6	Г. Грогоренко "Концерт для колгоспників" / газета "До комунізму" /	14 квітня 1957 року	
16	1	Л. Данченко "Дякуємо за концерт" / газета "До комунізму" /	28 квітня 1957 року	
	2	І. Троян "Все для нас - для блага трудящих" / газета "До комунізму" /	1 травня 1957 року	

1	2	3	4	5	
3	"Районна дошка пошани"/газета	"До комунізму"	1 травня 1957 року		
4	Т.Москівець	"Завершили передплату по-зики"/газета	"До комунізму"/	15 травня 1957 року	
5	"Вони йдуть попереду"/газета	"До кому-нізму"/		24 травня 1957 року	
6	"Районна дошка пошани"/газета	"До ко-мунізму"/		7 червня 1957 року	
7	1	М.Загрібаєв	"Оздоровлення трудящих"/газета	"До комунізму"/	9 червня 1957 року
	2	О.Файрушин	"Кіно в клубі і "Металіст"/га-зета	"До комунізму"/	9 червня 1957 року
	3	"Вони з честю виконують взяті зобов'язання"/газета	"До комунізму"/		12 червня 1957 року
	4	М.Загрібаєв	"Боремось за першість у змаганні"/газета	"До комунізму"/	16 червня 1957 року
18	1	Л.Куценко	"18 токарів несуть трудову вахту"/газета	"До комунізму"/	12 жовтня 1958 року
	2	І.Гузія	"Зразки високої продуктив-ності праці"/газета	"До комунізму"/	29 жовтня 1958 року
	3	М.Загрібаєв	"Річний план достроково"/газета	"До комунізму"/	5 листопада 1958 року
	4	М.Загрібаєв	"Для дальшого розвитку народного господарства"/газета	"До комунізму"/	19 листопада 1958 року
19	1	І.Зінов	"Лекція для робітників за-воду"/газета	"До комунізму"/	19 листопада 1958 року
	2	"Вони виконали річні зобов'язання"/газета	"До комунізму"/		28 листопада 1958 року
	3	Т.Москівець	"Як ми проводимо політін-формації"/газета	"До комунізму"/	14 листопада 1958 року
	4	І.Плетінь	"Іграшки в рахунок 1959 ро-ку"/газета	"До комунізму"/	14 вересня 1958 року
20	1	"Тнівний голос протесту"/газета	"До ко-мунізму"/		20 липня 1958 року
	2	М.Загрібаєв	"Як працюють наші постіжно-діючі виробничі наради"/газета	"До ко-мунізму"/	6 червня 1958 року
	3	"Стінні газети і змагання по-новому"/газета	"До комунізму"/		25 травня 1958 року
	4	М.Мусір	"З досвіду моєї агітаційної роботи"/газета	"До комунізму"/	9 травня 1958 року
	5	"Особисті рахунки передовиків вироб-ництва"/газета	"До комунізму"/		6 лютого 1958 року

опис внесено 20 /двадцять/одиниць зберігання з №1 по № 20.

Начальник архівного відділу

Гуляйпільської райдержадміністрації

Л.В.Шамрай

ЗАТВЕРДЖЕНО

ГОСКОЛ. ЕМК. ДЕРЖАРХІВ

Гуляйпільської області від 11.09.2008 № 11

В газету опись
внесено 20 (двадцать) экз.
с аттестом.

22.06.2001 г.

Р.

Бажо № 5794 оп. 2

архів білих негативів
за 1968-1969 роки

статті з історії заводу "Сільгосмашин",
місто Гуляйполе Гуляйпільського району
Закарпатської області, опубліковані в пресі

Класифікація: Д.І. Жидіновський, місто Гуляйполе
Закарпатської області

1	2	3	4	5
21	I	Д. Литвиненко. "Комуністи-організатори змагання" /газета "До комунізму"/	28 січня 1959 року	
22	I	Гето. Дони випереджають час" /газета "До комунізму"/	1 січня 1959 року	
23	I	Показники соціалістичного змагання за вісцями /газета "До комунізму"	2 січня 1959 року	
24	I	В. Азаров. "На факті трудових" /газета "До комунізму"/	14 січня 1959 року	
25	I	Д. Литвиненко. "Народні дружинники" /газета "До комунізму"/	30 січня 1959 року	
26	I	"Дюшка пошани району за січень 1959 року" /газета "До комунізму"	8 лютого 1959 року	
27	I	М. Ряско. "Велика економія від раціоналізації" /газета "До комунізму"	13 лютого 1959 року	
28	I	Ю. Лугасевський. "Градофлангові семирічки" /газета "До комунізму"	20 лютого 1959 року	
29	I	М. Загрібася. "Зазвання ударника комуністичної праці" /газета "До комунізму"	15 березня 1959 року	
30	I	М. Загрібася. "Перші кроки ударників комуністичної праці" /газета "До комунізму"/	8 квітня 1959 року	
31	I	М. Зінченко "Дорогові рідно, нас партія веде" /газета "До комунізму"	1 травня 1959 року	

№	№	3	4	5
30	I	"Дощка пошани району"/газета"До комунізму"/	1 травня 1959 року	
31	I	Т.Москвієв. "Передники семирічки" /газета"До комунізму"/	29 травня 1959 року	
32	I	І.Гузіт. "Наш вилад в семирічку" /газета"До комунізму"/	28 червня 1959 року	
33	I	"Дощка пошани району". /газета "До комунізму"/	7 червня 1959 року	
34	I	І.Гузіт. "Для нових висобів і нових мисловості" /газета"До комунізму"/	12 червня 1959 року	
35	I	Д.Литко. "Термінове замовлення" /газета"До комунізму"/	30 червня 1959 року	
36	I	М.Загрібаєв. "Вони йдуть попереду" /газета"До комунізму"/	30 червня 1959 року	
37	I	Т.Бригін. "Серед цілого заняття" /газета"До комунізму"/	7 жовтня 1959 року	
38	I	Т.Івченко. "Діти в дошці пошани заміну" /газета"До комунізму"/	17 жовтня 1959 року	
39	I	А.Коростиліт. "Велике праго на труд" /газета"До комунізму"/	5 грудня 1959 року	
40	I	В.Жилінський. "На дені неку труд-ру пахту" /газета"До комунізму"/	5 грудня 1960 року	
41	I	"Районна дошка пошани" /газета"До комунізму"/	10 березня 1960 року	
42	I	В.Жилінський. "Легоредний почин підтримано" /газета"До комунізму"/	10 березня 1960 року	
43	I	О.Яврушин. "Додаткова година" /газета "До комунізму"/	15 березня 1960 року	
44	I	В.Жилінський. "Ідвигнені збоб" /газета"До комунізму"/	14 квітня 1960 року	
45	I	В.Віцлова. "Найкращий подарунок" /газета"До комунізму"/	12 травня 1960 року	
46	I	В.Жилінський. "Наша допомога радгоспу" /газета"До комунізму"/	11 червня 1960 року	
47	I	М.Рябо. "Раціоналізатори нашого заводу" /газета"До комунізму"/	16 червня 1960 року	
48	I	Д.Артемюк. "Нова машина для здріблення кормів" /газета"До комунізму"/	5 липня 1960 року	

З списку внесено 30/тридцять/одиниць зберігання з Р21 по Р50

начальник архівного відділу
Гуляйпільсько-райдержадміністратив

Л.В.Шамрай

" _____ 2000 року

9

Затверджено
НК у справах Запорізької
області

Протокол № _____
від "11" _____ 2000 року

В дану опис внесено
50 (П'ятдесят) єд. зр
с н т ч о н 50.

дн. 11. 2000 р.

Ст. пр фондів

М. П. А. В. Д. е. м. е. ш. к. о

В даній справі проп.

В. (ідеї)

24 03 2007

В даній справі проп.

9 (Росей)

24 нової ВООЗ

(підпис)